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Protokół Nr 25/21 z dnia 27 stycznia 2021 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

27 stycznia 2021 roku. Miejsce posiedzenia - sala widowiskowa Grajewskiego 

Centrum Kultury w Grajewie.  

OBRADY transmitowane.  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji 

Budżetu  Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 10.40 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

Nieobecnych – 0 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Aneta Ewa Chrzanowska 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska 

6.Pani Elżbieta Nietupska 

7.Pan Niewiarowski Andrzej  

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 

10.Pan Piotr Paszkowski 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   



13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Agnieszka Siwik- Karwowska 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Mariusz Wielgat 

18. Pan Paweł Filip Zalewski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Andrzeja Niewiarowskiego– Przewodniczącą Komisji Budżetu RM  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 16 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad połączonych Komisji 

Rady Miasta:  



Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.  

3. Przedstawienie projektu rewitalizacji miasta Grajewo. 

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2020 r. 

do 31 grudnia 2020 r. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                            

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat;  

b) określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży nieruchomości jako lokalu mieszkalnego;  

c) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2021 roku”; 

d) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2021 r.; 

e) planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2021 r.;  

f) planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2021 r.;  

g) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2021 r.;  

h) planu pracy Rady Miasta na 2021 r.;  

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.; 

j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036;  

k) przedłużenia wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19, terminów płatności rat podatku od 

nieruchomości;  

l) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie w 2021 r.; 

m) określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 



Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad, a w związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

Ad3. 

Przedstawienie projektu rewitalizacji miasta Grajewo. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.:„Przedstawienie 

projektu rewitalizacji miasta Grajewo.” Następnie oddał głos sprawozdawcy 

tematu - Burmistrzowi  Panu Dariuszowi Latarowskiemu. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

W formie prezentacji multimedialnej przedstawił założenia rewitalizacji centrum 

miasta Grajewo. Poinformował, że jest to przypomnienie tematu na prośbę radnych 

złożoną na jednym z wcześniejszych posiedzeń Komisji. Powiedział, że Miasto 

Grajewo znalazło się wśród 20 miast, które otrzymały dotację w konkursie 

Modelowa Rewitalizacja Miast współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności 

w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2014-2020. Założeniem 

konkursu było wsparcie samorządów w procesie przygotowania programów 

rewitalizacji oraz modelowych rozwiązań, z których będą mogły korzystać także inne 

samorządy. Projekt pn.: „Rewitalizacja centrum Grajewa” znalazł się na ósmym 

miejscu listy rankingowej z kwotą dofinansowania 1 174 860 zł. Głównym celem 

projektu jest wyprowadzenie obszaru rewitalizacji z sytuacji kryzysowej poprzez 

wypracowanie modelowych rozwiązań reagujących na główne problemy obszaru: 

degradację zabudowy oraz wykluczenie społeczne i gospodarcze poprzez realizację  

Gminnego Programu Rewitalizacji (GPR) – jako podstawowego narzędzia 

prowadzenia rewitalizacji. Dodatkowo zostaną opracowane programy skierowane do 

dzieci, młodzieży i dorosłych, mieszkających na obszarze rewitalizacji mające na 

celu ochronę przed degradacją społeczną poprzez pomoc w nauce, propozycje 

efektywnych form spędzania czasu wolnego przez dzieci i młodzież, zaś                         

w odniesieniu do dorosłych – znalezienie pracy, zdobycie zawodu oraz aktywizację 

społeczną. Opracowany zostanie program przyciągnięcia inwestorów do obszaru 



rewitalizowanego, by mogły powstać nowe miejsca pracy. Działania w sferze 

infrastruktury będą opierały się na ekspertyzach i inwentaryzacjach budynków 

przeznaczonych do remontów/modernizacji/, przebudowy/rozbudowy na obszarze 

rewitalizacji oraz opracowaniu projektów budowlanych remontów, 

termomodernizacji, przebudowy/rozbudowy i wyposażenia w brakujące instalacje 

wraz kosztorysami. Powstałe dokumenty stworzą podstawę do prowadzenia  

długotrwałego, przemyślanego i skutecznego procesu rewitalizacji Grajewa. Projekt 

„Rewitalizacja centrum Grajewa” zakłada wyprowadzenie obszaru rewitalizacji 

położonego wzdłuż ulic Popiełuszki, Kilińskiego, Traugutta, Piłsudskiego, 

Nowickiego, Pl. Niepodległości z sytuacji kryzysowej poprzez wypracowanie 

rozwiązań reagujących na główne problemy obszaru: degradację zabudowy oraz 

wykluczenie społeczne i gospodarcze. Wniosek o przyznanie dotacji został złożony 

przez Miasto Grajewo w Ministerstwie Rozwoju 1 lutego 2016 r. Burmistrz 

poinformował, że mamy już opracowaną dokumentację wraz z wymaganymi 

uzgodnieniami i obecnie przed nami  proces przystąpienia do realizacji. Dodał, że 

cały budżet na realizacje to ponad 28 mln zł. Następnie na kilku slajdach pokazał co 

już zostało zrobione, co pozostało do wykonania oraz jakie będą tego efekty.  

Do przedstawionej prezentacji radni ( p. Henryka Jagielska – wiadukt przy drodze 

61, Wiesław Janusz Dembiński – plany zagospodarowania wysepki na wysokości 

Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej, Andrzej Niewiarowski – przewidywany termin 

przebudowy drogi nr 61 wraz z budową wiaduktu, Arkadiusz Zbigniew Skawski – 

kto projektuje Plac Niepodległości, czy będzie utrzymana funkcja „ ślepej uliczki” 

przy ul. Piłsudskiego przy sklepie wędkarskim, czy konieczna jest wycinka drzew na 

Pl. Niepodległości w związku z budową instalacji wod.kan. ) dopytywali o szczegóły 

procesu rewitalizacji. Odpowiedzi na zadane pytania na bieżąco udzielał 

sprawozdawca tematu – Burmistrz Pan Dariusz Latarowski . 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Podziękował Burmistrzowi za przedstawioną prezentację dot. projektu rewitalizacji 

miasta Grajewo. Następnie w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji 

zamknął realizację tego punktu porządku obrad i przeszedł do kolejnego. 



 Ad4. 

 Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 

2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisje  Rady Miasta Grajewo  

referują: Przewodniczący Komisji Rady Miasta  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu 

pt.:„Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od                            

1 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r.” Następnie zwrócił się z zapytaniem, 

czy ktoś chciały w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń 

zarządził głosowanie. Przed glosowaniem sprawdził kworum ( 18 radnych). 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  Sprawozdanie 

z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2020 r. do 31 

grudnia 2020 r. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad5. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Poinformował, że aktualnie komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że 

zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie                             



z trybem regulaminowym. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  6  do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                              

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte 

na czas oznaczony do 3 lat. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciały                              

w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami 

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez poprawek; 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  7  do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży 



nieruchomości jako lokalu mieszkalnego.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  8 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży nieruchomości jako lokalu mieszkalnego. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  określenia warunków udzielania bonifikat i 

wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości jako 

lokalu mieszkalnego- bez poprawek. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Grajewo w 2021 roku 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  10 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  



- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2021 

roku. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

O udzielenie głosu poprosiła radna Elżbieta Nietupska.  

Pani Elżbieta Nietupska- Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

RM 

Poprosiła o wyjaśnienie na czym miałaby polegać realizacja zadania wymienionego 

w  § o treści: „Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach 

zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt 1. Zapewnienie całodobowej opieki 

weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt realizowane 

będzie przez zawarcie umowy z Gabinetem Weterynaryjnym Animal – Vet Krzysztof 

Kacprowski, mieszczącym się w Grajewie przy ul. Konstytucji 3 – go Maja 24.                              

2. Ranne w zdarzeniu drogowym bezdomne zwierzę przewożone będzie do Gabinetu 

Weterynaryjnego wymienionego w ust. 1, a koszt jego leczenia ponosić będzie 

Miasto Grajewo. 3. Informacja o wskazanym w ust. 1 Gabinecie Weterynaryjnym 

zamieszczona będzie na stronie internetowej Miasta Grajewo.” Dopytywała, kto 

zabierze ranne zwierzę w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Odpowiedział,  że ranne zwierzę odbiera  Gabinet Weterynaryjny Animal – Vet 

Krzysztof Kacprowski, po czym temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym.  

Pani Henryka Jagielska-Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych RM 

Zwróciła uwagę na konieczność edukacja społeczeństwa w zakresie opieki nad 

zwierzętami domowymi, promowanie właściwych postaw i zachowań wobec zwierząt 

bezdomnych, humanitarnego ich traktowania. Kontynuując swoją wypowiedź zaapelowała 



o większą empatię również wobec ludzi, szczególnie osób bezdomnych. Stwierdziła, że 

człowiek empatyczny potrafi spojrzeć na rzeczywistość oczami bezdomnego                            

i wyobrazić sobie, co on/ona czuje, a często nawet przeżywać problemy takiej osoby 

razem z nią.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji 

Zapytał, czy w m. Grajewo obowiązuje podatek od posiadania psów? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Odpowiedział, że nie ma takiego podatku. Dodał, że jego zdaniem taka danina 

powinna być uchwalona, ponieważ Miasto ponosi dość znaczne koszty                               

z dopełnianiem obowiązku ochrony i opieki nad zwierzętami. Powiedział, że jego 

zdaniem każde zwierzę powinno być rejestrowane za pomocą czipa. Dodał, że dzięki 

czipowaniu można szybko ustalić właściciela czworonoga. Wszczepione urządzenie 

zawiera numer, który po zaczipowaniu zwierzaka zostaje zapisany                               

w elektronicznej bazie, czyli miejskim rejestrze psów. Są w nim zawarte dane                         

o samym psie i jego wlaściciela. Odczytu danych z czipa dokonuje się za pomocą 

specjalnego czytnika zwanego  skanerem. Dzięki czipowi od razu może ustalić, kto 

jest właścicielem czworonoga. Czipowanie ułatwia również odnalezienie właściciela 

psa, w przypadku gdy zwierzak zaginie.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie   przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Grajewo w 2021 roku- bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 



porządku obrad.  

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta na 2021 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 12 do prot./  

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Rewizyjna RM 

- referują: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2021 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na             

2021 r.- bez poprawek 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Budżetu Rady Miasta na 2021 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./  



- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Budżetu RM 

- referują: Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski . 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2021 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2021 r. - 

bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

f) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2021 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

- referują:Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Daniel Purwin 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 

2021 r. . 



Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej  Rady 

Miasta na 2021 r. - bez poprawek. 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miasta na 2021 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Spraw Społecznych Komunalnej RM 

- referują:Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie  planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2021 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

na 2021 r.- bez poprawek.  

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 



nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  19 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta 

na 2021 r.   

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Rada Miasta 

- referują- Wiceprzewodniczący Rady Miasta, Grzegorz Robert Curyło 

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                                

w sprawie  planu pracy Rady Miasta na 2021 r.   

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  planu pracy  Rady  Miasta – bez poprawek 

/ głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 0 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

i) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2021 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski, Skarbnik Miasta, pan 

Grzegorz Kurzatkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się radny Andrzej Ciechanowicz. 

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji 

Zapytał z czego wynika  przesunięcie kwoty 300 tys. zł na budowę ul. Ekologicznej ? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że nie są to dodatkowe środki na to zadanie tylko przeniesienie 

środków zaoszczędzonych, po rozstrzygnięciu przetargu na zadanie pn. 

„Modernizacja oświetlenia ulicznego w Mieście Grajewo - wymiana opraw 

drogowych rtęciowych i sodowych na oprawy LED”, w związku z potrzebą pokrycia 

wydatków na realizację zadania pn. „Budowa ciągu ulic: Ekologicznej, Elektrycznej                       

i 9-go Pułku Strzelców Konnych w Grajewie” zaplanowanych, a nie wykonanych                

w roku 2020 r.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne. Przedtem sprawdził 

kworum ( 17 radnych). 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.-bez 

poprawek 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 



/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

j) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 24 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski, Skarbnik Miasta, pan 

Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta 

Grajewo na lata 2021-2036-bez poprawek 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  25 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

k) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia wskazanym 



grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu 

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych                     

z powodu COVID-19, terminów płatności rat podatku od nieruchomości;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 26 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski, Skarbnik Miasta, pan 

Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, terminów płatności 

rat podatku od nieruchomości. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia wskazanym grupom przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

terminów płatności rat podatku od nieruchomości- bez poprawek. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 27 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  



l) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie                           

w 2021 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 28 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski, Skarbnik Miasta, pan 

Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie w 2021 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej 

Centrum Integracji Społecznej w Grajewie w 2021 r.-bez poprawek. 

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr  29 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

m) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 30 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski, Skarbnik Miasta, pan 

Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały                                          

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  projekt 

uchwały w sprawie  określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta-bez poprawek.  

/ głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 1 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 31 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad6.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie imienne w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 24/20 z dnia                                         

28 grudnia 2020 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 



bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1./ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 32 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Podał wynik głosowania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad7. 

/-Wolne wnioski i informacje. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji głos zabrali: 

Pan Paweł Obrycki – Członek Komisji  

Zapytał Burmistrza, czy rozmawiał z Prezesem Ogrodów Działkowych „Oaza”                         

w Grajewie by nie wyłączał prądu dla działkowiczów. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że o tej sprawie z Prezesem nie rozmawiał, tylko z  Sekretarzem 

Miasta i Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Grzegorzem Curyło na temat udzielenia 

temu ogrodowi dotacji na budowę infrastruktury technicznej w nowoutworzonej 

części  . Powiedział, że do tematu powróci po zakończeniu I półrocza 2021 roku.  

Zapewnił, że dostrzega potrzeby mieszkańców zainteresowanych posiadaniem 

działki w ROD. 

Pan Krzysztof Purzeczko- Członek Komisji  

Zapytał o termin przystąpienia do realizację inwestycji na ul. Geodetów. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że niebawem zostaną wdrożone procedury związane z ogłoszeniem 

przetargu na budowę nawierzchni i infrastruktury w tej ulicy. Dodał, że konieczne 

jest zabezpieczenie środkow finansowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związki z tym, że trzy budynki przy Pl. Niepodległości podłączone zostały do sieci 

c.o., zapytał co się stanie z przynależnymi komórkami tzw. „chlewki”  w których 



przetrzymywany był opał? Przekazał prośbę mieszkańców by odstąpić od ich 

likwidacji.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że żadnej decyzji jeszcze nie podjął i na obecną chwilę rozważa rożne 

pomysły. Będąc przy głosie podzielił się również informacjami na temat 

perspektywicznych planów związanych z budową mieszkalnych budynków 

komunalnych. Poinformował również o stanie zadłużenia Szpitala Ogólnego                          

w Grajewie wobec PEC Sp. z o.o. w Grajewie na kwotę ok. 120 tys. zł. 

Ad8. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad, 

zamknął posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                              Przewodniczący Obrad 

                                                    /Przewodniczący Komisji Budżetu RM/ 

 

                                                                       Andrzej Niewiarowski 

                                           

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.. 

 


